

More Than Trading

PU Prime Limited

Email: info@puprime.com **Web:** www.puprime.com

Address: CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles



A. مقدمة

- 1. PU Prime A هو الاسم التجاري لشركة PU Prime Limited ("الشركة" أو "نحن" أو "نحن" أو "خاصتنا" أو "أنفسنا" حسب الاقتضاء) وهي مرخصة ومنظمة من قبل هيئة الخدمات المالية في سيشيل تحت رقم SD050. الشركة مسجلة في سيشيل ويقع مقرها في CT House، مكتب 1A، بروفيدنس، ماهي، سيشيل.
- تعد "شروط وأحكام الخصم النقدي بنسبة 100%" جزءا لا يتجزأ من "شروط وأحكام PU Prime" وتعتبر الأحكام المنصوص عليها هنا بمثابة ملحق لجميع "شروط وأحكام PU Prime" ويجب قراءتها بالتزامن.

B. شروط الأهلية

- مع مراعاة جميع الشروط والأحكام الأخرى ودون الإخلال بها، فإن العرض متاح لعملاء PU Prime الذين استوفوا معايير الأهلية للعرض ("العملاء المؤهلون") على النحو المبين في الأقسام التالية فيما يلى.
- 2. قد يتم تقديم "الخصم النقدي بنسبة 100%" من قبل PU Prime من وقت لأخر للعملاء الذين يفتحون حسابات تداول حقيقية (بمعنى ليس تجريبيا) مع PU Prime ، في الحالات التي تتم فيها إحالة هؤلاء العملاء إلى PU Prime عبر مواقع ويب محددة و / أو مواقع الشبكات الاجتماعية في سياق بعض العروض الترويجية المحددة ، و / أو الاستطلاعات التي قد تقوم PU Prime
 Prime بتشغيلها من وقت لآخر على مواقع الويب المحددة و / أو مواقع الشبكات الاجتماعية.
- 3. تقدم PU Prime ، وفقا لتقدير ها المطلق ، "الخصم النقدي بنسبة 100%" لأي عميل (عملاء) من أي بلد / منطقة ، كما تراه مناسبا وطالما ترى PU Prime توفيره.
- 4. يمكن فقط للأشخاص الذين يمكنهم إبرام عقود ملزمة قانونا بموجب القوانين المعمول بها في بلد إقامتهم المشاركة في "الخصم النقدي بنسبة 100%" للأشخاص الذين تقل النقدي بنسبة 100%" بدون تقييد ما سبق ، لا يسمح بالمشاركة في "الخصم النقدي بنسبة 100%" للأشخاص الذين تقل أعمار هم عن 18 عاما أو بخلاف ذلك دون السن القانونية في بلد إقامتهم ("القصر"). إذا كنت قاصرا ، فلا يمكنك المشاركة في "الخصم النقدي بنسبة 100%".
- 5. يحظر مشاركة "الوسطاء / الأطراف ذات الصلة" في "الخصم النقدي بنسبة 100%". إذا كانت بيانات التسجيل و / أو التداول الخاصة بأحد المشاركين في "الخصم النقدي بنسبة 100%" تتوافق مع معلومات التسجيل و / أو التداول ، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر عنوان IP ، لمشارك آخر في "الخصم النقدي بنسبة 100%" ، تحتفظ PU Prime بالحق في اعتبار هذه المطابقة سببا للاستبعاد الفوري. لأغراض هذه الاتفاقية، فإن مصطلح "الوسيط (الوسطاء) / الطرف (الأطراف) ذات الصلة"، عند استخدامه في هذه الشروط والأحكام، ما لم يقتض السياق خلاف ذلك، يعني تضمين أي شخص أو كيان له علاقة مع أي مشارك في "الخصم النقدي بنسبة 100%"، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر:
 - a) أفراد الأسرة ، مثل الإخوة والأخوات والأزواج والأسلاف والأحفاد والأحفاد التبعية ؛
- (b) الشخص أو الكيان، الذي يتحكم فيه أي مشارك في "الخصم النقدي بنسبة 100٪"، بشكل مباشر أو غير مباشر من خلال وسيط واحد أو أكثر، أو يتحكم فيه، بشكل مباشر أو غير مباشر، من خلال وسيط واحد أو أكثر، أو يخضع لسيطرة مشتركة مع أي مشارك في "الخصم النقدي بنسبة 100٪"؛ لأغراض هذا التعريف، فإن مصطلح "السيطرة" (بما في ذلك، مع المعنى المترابط، المصطلحين "تحت سيطرة مشتركة" و "تحت سيطرة مشتركة مع") ، كما هو مستخدم فيما يتعلق بأي مشارك في "الخصم النقدي بنسبة 100٪"، يعنى امتلاك، بشكل مباشر أو غير



مباشر من خلال وسيط واحد أو أكثر ، القدرة على توجيه أو التسبب في توجيه سياسات الإدارة لهذا الشخص أو الكيان ، سواء من خلال ملكية الأوراق المالية ذات التصويت أو غير ذلك.

6. وبالمثل ، لا يسمح للأشخاص المرتبطين بأي شكل من الأشكال ب PU Prime و / أو بمواقع الويب المحددة و / أو مواقع الشبكات الاجتماعية التي قد يتم تشغيل PU Prime عليها من وقت لآخر بعض العروض الترويجية والمسابقات و / أو الاستطلاعات المحددة ، والتي يتم في سياقها الوصول إلى "الخصم النقدي بنسبة 100٪" ، بالمشاركة في العرض.

C. شروط محددة "خصم نقدي 100%"

- يحتاج العملاء إلى تفعيل هذا العرض الترويجي بنجاح داخل بوابة العميل الخاصة بهم أولا ، ثم إيداع الأموال كما هو مطلوب لتلقى مكافأة التداول المقابلة.
- هذه المكافأة مخصصة فقط للإيداع الأول بقيمة 1000 ≥ (أو ما يعادلها بالعملة) خلال هذا العرض الترويجي و لا يمكن المطالبة بها إلا مرة واحدة فقط.
- 3. هذه مكافأة لمرة واحدة لا يمكن إضافتها إلى حساب تداول العميل. سيظهر مبلغ مكافأة التداول هذا فقط على بوابة العميل وليس في حساب MT4 / MT5.
- 4. يمكن للعملاء المؤهلين (العملاء الجدد والحالبين) ، الذين يستوفون المعايير المنصوص عليها هنا ، الحصول على مكافآت تداول ، تساوي:
- (a المنابقة) الذي يتم إجراؤه في حسابهم (أو ما يعادله بالعملة) الذي يتم إجراؤه في حسابهم (عدالتهم) الحقيقية (بمعنى ليس تجريبيا) مع PU Prime. سيقتصر الحد الأقصى لمبلغ مكافأة التداول الممنوحة لأي عميل مؤهل معين على إيداعه الأول على مبلغ 2,000 دولار أمريكي كحد أقصى (أو ما يعادله بالعملة) في المكافأة.
- b) 50٪ على مبلغ أي إيداع لاحق يتم إجراؤه في حسابهم (حساباتهم) الحقيقية (بمعنى ليس تجريبيا) مع PU Prime ، pu Prime بشرط أن يقتصر الحد الأقصى لمبلغ أي مكافأة تداول تمنح لأي عميل مؤهل معين على مبلغ أقصاه 8000 دولار أمريكي (أو ما يعادله بالعملة) في المكافأة.
- تم تعيين المبلغ الإجمالي لمكافأة (مكافآت) التداول التي قد يتم تجميعها خلال هذا العرض الترويجي على 10,000 دو لار أمريكي في شكل مكافأة (أو ما يعادلها بالعملة) لكل عميل مؤهل.

جدول مثال على هذا "الخصم النقدى بنسبة 100٪":





إيداعك	بونص التداول المطبق	مكافأة التداول الخاصة بك	ميزان التداول
\$1,000	on \$1,000 100%	\$1,000	\$2,000
\$2,000	on \$2,000 100%	\$2,000	\$4,000
\$3,000	on \$2,000 +50% on \$1,000 100%	\$2,500 = \$500 +\$2,000	\$5,500
\$5,000	on \$2,000 +50% on \$3,000 100%	\$3,500 = \$1,500 + \$2,000	\$8,500
\$10,000	on \$2,000 +50% on \$8,000 100%	\$6,000 = \$4,000 + \$2,000	\$16,000
\$18,000	on \$2,000 +50% on \$16,000 100%	\$10,000 = \$8,000 + \$2,000	\$28,000
\$20,000	\$10,000	\$10,000	\$30,000

- d) فترة المشاركة في هذا العرض الترويجي: من 2 فبراير 2023.
- سيتم احتساب التنشيط والودائع فقط خلال هذه الفترة في حساب مكافأة (مكافآت) التداول التي تظهر على بوابة العميل الخاصة بالعميل. فترة التداول الترويجي: 30 يوما منذ أن قام العميل بتنشيط العرض الترويجي بنجاح.
- بعد انتهاء صلاحية 30 يوما ، ستقوم PU Prime بإعادة تعيين أي مكافأة (مكافآت) تداول متبقية تم استردادها بموجب هذا العرض الترويجي إلى Zero وتعليق وظيفة الخصم.
- e) فقط الإيداعات الجديدة التي تم إجراؤها خلال فترة العرض الترويجي صالحة للعرض الترويجي. يستثني هذا التحويلات الداخلية ومكافآت إحالة صديق والتسويات النقدية.
- f) بعد حصول العميل على مكافأة التداول المقابلة، في كل مرة يتم فيها تداول 1.0 لوت قياسي (ينطبق فقط على العملات و BTCUSD و ETHUSD والمعادن والعقود الآجلة للنفط الخام والعقود الآجلة للنفط الخام)، سيتم تحويل استرداد النقود المقابل 1.5 دولار أمريكي (أو ما يعادله بالعملة) من "المكافأة" إلى "الرصيد". يتم تطبيق استرداد النقود عند إغلاق الصفقة (يجب إغلاق الصفقة حتى يتم تشغيل استرداد النقود). لن يحصل العميل على استرداد نقدي لتلك المراكز المفتوحة عند الإغلاق.
- g) الحد الأدنى لحجم عقد النداول المتراكم الذي يمكن تشغيل استرداد النقود له هو 0.1 لوت قياسي. إذا فشل عقد التداول الصالح للعميل في اليوم في التراكم إلى 0.1 لوت قياسي ، مسحه إلى الصفر. العدد التراكمي للعقود هو مضاعف 0.1 لوت قياسي ، مثل 0.2 لوت قياسي ، 0.3 لوت قياسي (يمكن حساب 0.12 لوت قياسي فقط على أنه 0.1 لوت قياسي).
- h) حجم التداول الفعال: فقط للعملات و BTCUSD و ETHUSD والمعادن والنفط الخام الفوري ومنتجات العقود الأجلة للنفط الخام. الأوامر المفتوحة والمغلقة حديثا ، والأوامر ذات المراكز المحتفظ بها لمدة تقل عن خمس دقائق ليست عقود صالحة.
- i) عند انتهاء صلاحية العرض الترويجي ، ستقوم PU Prime بإعادة تعيين أي مكافأة (مكافآت) تداول متبقية تم استردادها بموجب هذا العرض الترويجي إلى Zero دون إشعار آخر للعملاء. إذا تم الاعتراف كذلك بأن الشركة لن تكون مسؤولة عن أي مراكز مغلقة / صفقات خسارة / خسارة أرباح أو أرباح مستحقة و / أو عن أي عواقب قد تسببها للحساب (الحسابات) التجارية.
- j أثناء العرض الترويجي ، في حالة مواجهة أي من المواقف التالية ، سيتم إلغاء مكافأة التداول تلقائيا ، وسيتوقف النظام على الفور عن تشغيل استرداد النقود وسينتهي العرض الترويجي افتراضيا:
 - أي سحب / تحويل داخلي من حساب التداول المشارك
 - تكتشف الشركة أي علامات على إساءة استخدام برنامج مكافأة التداول من خلال حساب تداول العميل
 - العميل ينهي العرض الترويجي طواعية
 - ترقية العميل إلى الوسيط المعرف / التابع أثناء العرض الترويجي
- * في حالة حدوث الحالات المذكورة أعلاه ، سيتوقف أيضا استرداد النقود الذي تم إنشاؤه في اليوم على الفور

100٪ شروط وأحكام الخصم النقدى

- k) إذا تم إغلاق حساب تداول العملاء أو تعليقه ، يجوز ل PU Prime إلغاء "مكافأة التداول" المنشورة في حسابهم وفقا لتقديرها ، إلى جانب أي أرباح محققة من "مكافأة التداول".
- ا) لن تكون PU Prime مسؤولة عن أي تكاليف أو نفقات أو أضرار قد تتكبدها نتيجة لإعادة تعيين PU Prime أو تعديل حساب العميل على النحو المنصوص عليه في هذه الشروط والأحكام ، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الخسائر التي تعزى إلى المراكز المفتوحة المغلقة تلقائيا.

D. شروط عامة

- منطقة الترويج: باستثناء البر الرئيسي للصين و / أو وفقا لتقدير الشركة.
- 2. المشاركون في العرض الترويجي: هذا العرض مؤهل لعملاء PU Prime الحاليين والجدد. (يمكن للعملاء تحت IB المشاركة. لا يمكن لحسابات التداول الخاصة بالوسيط المعرف المشاركة في العرض الترويجي. يمكن للعملاء تحت الأفلييت المشاركة. لا يمكن لحسابات التداول المفتوحة بواسطة رابط الشريك الخاص المشاركة في العرض الترويجي. لا يمكن لحسابات السنت المشاركة. و تحتاج PAMM و MAMM إلى فتح حساب إضافي للمشاركة.)
 - 3. "الخصم النقدي 100٪" متاح فقط ل Standard Account و Islamic Standard Account.
- 4. إذا كان هناك حسابات تداول متعددة تحت نفس اسم العميل ، فيمكن لحساب تداول مؤهل واحد فقط المشاركة في هذا العرض الترويجي.
- 5. يمكن فقط للإيداع الجديد خلال العرض الترويجي التقدم بطلب للحصول على مكافأة الائتمان. لا يشمل الإيداع الجديد تحويل الأموال بين الحسابات التي تحمل نفس الاسم (التحويل الداخلي) وتحويل الأموال من حساب العمولة ، مكافأة إحالة الأصدقاء ، الأموال لتعويض فرق الصرف ، التسويات النقدية.
 - 6. لا يسمح بالتحويلات الداخلية لحساب التداول الذي استرد "الخصم النقدي بنسبة 100٪".
- 7. ينطبق "الخصم النقدي بنسبة 100%" على جميع العملاء الذين يفتحون حسابا حقيقيا (بمعنى ليس تجريبيا) مع PU Prime وفقا للقواعد المنصوص عليها هنا ويمكن استخدام المكافآت الممنوحة لأغراض التداول فقط.
- 8. لا يمكن تحويل مكافآت التداول (i) إلى أي شخص آخر ؛ (ii) التحويل إلى حساب آخر يحتفظ به العملاء المؤهلون؛ أو (iii) استبدالها بخدمات أو مزايا مالية أخرى تقدمها PU Prime.
 - 9. تحتفظ PU Prime بالحق ، وفقا لتقدير ها الخاص:
 - i. رفض تسجيل أي مشارك في "الخصم النقدي بنسبة 100٪" ؛ و
- ii. استبعاد أي مشارك في "الخصم النقدي بنسبة 100%" الذي يعبث أو ينتهك هذه الشروط و / أو أي من "شروط وأحكام PU Prime" المنصوص عليها في موقع PU Prime الإلكتروني.
- 10. تحتفظ PU Prime بالحق ، وفقا لتقديرها المعقول ، في إيقاف تقديم هذا "الخصم النقدي بنسبة 100٪" لأي من عملائها ، دون الحاجة إلى شرح الأسباب. سيتم إبلاغ هؤلاء العملاء عبر البريد الإلكتروني.



- 11. تحتفظ PU Prime بالحق في تغيير أو تعديل أو إنهاء "الخصم النقدي بنسبة 100٪" أو أي جانب منه في أي وقت دون الحاجة إلى تعويض أي شخص عن ذلك. سيتم إعطاء إشعار مسبق بهذه التغييرات للعملاء. يرجى ملاحظة أن المشاركة في "الخصم النقدي بنسبة 100٪" تشكل قبو لا وموافقة على الالتزام بأي من هذه التغييرات و / أو التعديلات و / أو التغييرات.
- 12. أي إشارة أو اشتباه ، وفقا لتقدير PU Prime وحده ، في أي شكل من أشكال المراجحة (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أنماط نشاط تداول المشارك الحصر الربح الخالي من المخاطر) ، وإساءة الاستخدام (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أنماط نشاط تداول المشارك التي تشير إلى أن المشارك يهدف فقط إلى الاستفادة ماليا من مكافأة التداول دون أن يكون مهتما حقا بالتداول في الأسواق و / أو تحمل مخاطر السوق) ، سيؤدي الاحتيال أو التلاعب أو مراجحة استرداد النقود المرتبطة بمكافأة التداول أو أي شكل آخر من أشكال النشاط الخادع أو الاحتيالي إلى إبطال جميع مكافآت التداول السابقة لحسابات التداول الحقيقية للعميل المؤهل مع PU Prime و / أو أي وجميع المعاملات التي تم تحصيلها فيها. في هذه الظروف ، تحقيظ PU Prime بالحق ، وفقا لتقديرها الخاص ، في إغلاق / تعليق (إما بشكل مؤقت أو دائم) جميع حسابات (حسابات) التداول الحقيقية للعميل المؤهل مع PU Prime ، وإلغاء جميع الطلبات وإلغاء جميع أرباح هذا المشارك. في هذه الظروف ، لن تكون PU Prime مسؤولة عن أي عواقب لإلغاء مكافأة التداول ، بما في ذلك ، على سبيل المثال لا الحصر ، إغلاق الطلب (الأوامر) بواسطة PU Prime .
- 13. في حالة أن يصبح حساب التداول خاملا ، سيتم سحب جميع مكافآت التداول الممنوحة مسبقا على الفور من حساب العملاء المؤهلين الحقيقيين المعنيين مع PU Prime.
- 14. تشكل المشاركة في "الخصم النقدي بنسبة 100٪" قبولا لهذه الشروط والأحكام وشروط وأحكام PU Prime المنصوص عليها على موقع PU Prime الإلكتروني.
- 15. "الخصم النقدي بنسبة 100%" متاح لفترة زمنية محدودة فقط ، كما هو موضح في قواعد المشاركة الخاصة بالعرض الترويجي المحدد ، و / أو الاستطلاع الذي يذكر أن "الخصم النقدي بنسبة 100%" جزء منه.
- 16. في حالة وجود أي شك في وجود مراكز تأمين أو تحوط، تحتفظ PU Prime بالحق في رفض إصدار المكافآت، أو استعادة المكافآت الموزعة.
- 17. إذا تمت ترجمة شروط وأحكام "الخصم النقدي بنسبة 100٪" إلى لغة أخرى غير الإنجليزية ، فإن النسخة الإنجليزية نكون متفوقة في حالة وجود تفسير غير متوافق.
 - 18. لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض آخر.

E. تحذير المخاطر

1. ينطوي تداول المشتقات والفوركس على درجة عالية من المخاطرة برأس المال الخاص بك ويجب تداوله فقط بأموال يمكنك تحمل خسارتها. تأكد من قراءة المستندات الموجودة على صفحة المستندات القانونية الخاصة بنا وطلب المشورة المستقلة ، لفهم المخاطر تماما ، قبل اتخاذ قرار التداول. تم إعداد هذا العرض الترويجي دون مراعاة أهدافك أو وضعك المالي أو احتياجاتك.



100% Cash Rebate Terms and Conditions

More Than Trading

PU Prime Limited

Email: info@puprime.com **Web:** www.puprime.com

Address: CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles

100% Cash Rebate Terms and Conditions

A. Introduction

- PU Prime is the commercial name of PU Prime Limited (the "Company", "us", "we",
 "our", "ours" or "ourselves" as appropriate) and is authorised and regulated by the
 Financial Services Authority of Seychelles under number SD050. The Company
 registered in Seychelles and located at CT House, Office 1A, Providence, Mahe,
 Seychelles.
- 2. The "100% Cash Rebate Terms and Conditions" is an integral part of the "PU Prime Terms and Conditions" and provisions set herein are considered as an annex of all "PU Prime Terms and Conditions" and they should be read in conjunction.

B. Conditions of Eligibility

- 1. Subject to, and without prejudice to, all other Terms and Conditions, the offer is available to PU Prime's Clients who have satisfied the Eligibility Criteria for the offer ("Eligible Clients") as set out in the sections following hereinafter.
- 2. The "100% Cash Rebate" may be offered by PU Prime from time to time to clients who open real trading accounts (meaning not demo) with PU Prime, in cases where such clients are referred to PU Prime via specific websites and/or social network sites in the context of certain specific promotions, and/or surveys that PU Prime may be running from time to time on such specific websites and/or social network sites.
- 3. PU Prime, at its absolute discretion, offers the "100% Cash Rebate" to any Client(s) from any countries/regions, as it deems appropriate and for as long as PU Prime deems to provide it.
- 4. Only persons who can form legally binding contracts under the laws applicable in their country of residence may participate in the "100% Cash Rebate". Without limiting the foregoing, participation in the "100% Cash Rebate" is not allowed for persons under the age of 18 or otherwise under legal age in their country of residence ("Minors"). If you are a minor, you cannot participate in the "100% Cash Rebate".
- 5. Participation of "Intermediaries/Related Parties" in the "100% Cash Rebate" is prohibited. If the registration and/or trading data of a participant in the "100% Cash Rebate" corresponds with the registration and/or trading information, including but not limited to IP address, of another participant in the "100% Cash Rebate", PU

100% Cash Rebate Terms and Conditions

Prime reserves the right to regard this matching as a reason for immediate disqualification. For the purposes hereof, the term "Intermediary (ies)/Related Party (ies)", when used in these Terms & Conditions, unless the context otherwise requires, shall mean to include any person or entity bearing a relationship with any participant in the "100% Cash Rebate", including, without limitation:

- a) family members, such as brothers, sisters, spouses, ancestors, lineal descendants and collateral descendants;
- b) person or entity, whom any participant in the "100% Cash Rebate", directly or indirectly through one or more intermediaries, controls, or whom, directly or indirectly, through one or more intermediaries, is controlled by, or is under common control with any participant in the "100% Cash Rebate"; for purposes of this definition, the term "control" (including, with correlative meaning, the terms "controlled by" and "under common control with"), as used with respect to any participant in the "100% Cash Rebate", shall mean the possession, directly or indirectly through one or more intermediaries, of the power to direct or cause the direction of management policies of such person or entity, whether through ownership of voting securities or otherwise.
- 6. Similarly, persons associated in any manner whatsoever with PU Prime and/or with the specific websites and/or social network sites on which PU Prime may be running from time to time certain specific promotions, contests and/or surveys, in the context of which access to the "100% Cash Rebate" is offered, are not allowed to participate in the offer.

C. Specific "100% Cash Rebate" Terms

- 1. Clients need to successfully activate this promotion within their client portal first, and then deposit funds as required to receive the corresponding trading bonus.
- 2. This bonus is only for the first deposit of ≥1,000 USD (or equivalent currency) during this promotion and can only be claimed <u>ONLY</u> once.
- 3. This is a one-time bonus that cannot be credited to client's trading account. This trading bonus amount will only appear on the Client Portal and not in the MT4/MT5 account.
- 4. Eligible Clients (both new and existing clients), who meet the criteria set forth herein are able to receive trading bonuses, equal to:

100% Cash Rebate Terms and Conditions

- a) 100% on the amount of their first deposit, up to 2,000 USD (or currency equivalent) that is made in their real (meaning not demo) account(s) with PU Prime. The maximum amount of trading bonus awarded to any particular Eligible Client on their first deposit will be limited to a maximum amount of 2,000USD (or currency equivalent) in bonus.
- b) 50% on the amount of their any subsequent deposit that is made in their real (meaning not demo) account(s) with PU Prime, provided that the maximum amount of any such trading bonus awarded to any particular Eligible Client will be limited to a maximum amount of 8,000 USD (or currency equivalent) in bonus.
- c) The total amount of trading bonus (es) that may be accumulated during this promotion is set to 10,000 USD in bonus(or currency equivalent), per Eligible Client.

Table of example of this "100% Cash Rebate":

Your Deposit	Trading Bonus Applied	Your Trading Bonus	Trading Balance
\$1,000	100% on \$1,000	\$1,000	\$2,000
\$2,000	100% on \$2,000	\$2,000	\$4,000
\$3,000	100% on \$2,000 +50% on \$1,000	\$2,000+ \$500 = \$2,500	\$5,500
\$5,000	100% on \$2,000 +50% on \$3,000	\$2,000 + \$1,500 = \$3,500	\$8,500
\$10,000	100% on \$2,000 +50% on \$8,000	\$2,000 + \$4,000 = \$6,000	\$16,000
\$18,000	100% on \$2,000 +50% on \$16,000	\$2,000 + \$8,000 = \$10,000	\$28,000
\$20,000	\$10,000	\$10,000	\$30,000

- d) Participation period of this promotion: <u>from 2nd February 2023.</u>
 Only activation and deposits during this period will be counted towards the calculation of the trading bonus (es) appear on <u>the client's Client Portal.</u>
 <u>The promotion trading period: 30 days since the client successfully activated the promotion.</u>
 - After 30 days expire, PU Prime will reset any remaining trading bonus (es) redeemed under this promotion to Zero and suspend the rebate function.
- e) Only new deposits made during the promotion period are valid for the promotion. This excludes internal transfers, refer-a-friend bonuses, and cash adjustments.

100% Cash Rebate Terms and Conditions

- f) After the client obtains the corresponding trading bonus, each time 1.0 standard lot is traded (only applies to currencies, BTCUSD, ETHUSD, metals, crude oil spot and crude oil futures), the corresponding cashback 1.5USD (or currency equivalent) will be transferred from 'Bonus' to 'Balance'. Cashbacks are applied when a trade is closed (a trade must be closed for the cashback to be triggered). The client will not receive cashback for those open positions upon closing.
- g) The minimum accumulated trading lot size for which the cashback can be triggered is 0.1 standard lot.
 - If the client's valid trading lot on the day fails to accumulate to 0.1 standard lot, it will be cleared to zero.
 - The cumulative number of lots is a multiple of 0.1 standard lot, such as 0.2 standard lot, 0.3 standard lot (0.12 standard lot can only be calculated as 0.1 standard lot).
- h) The effective trading volume: only for currencies, BTCUSD, ETHUSD, metals, crude oil spot and crude oil futures products. The newly opened and closed orders, and orders with positions held for less than five minutes are not valid lots.
- i) When the promotion expires, PU Prime will reset any remaining trading bonus (es) redeemed under this promotion to Zero without further notification to the clients. If is further acknowledged that the Company shall not be held responsible for any closed positions/loss trades/loss of profits or accrued profits and/or for any consequences shall rest may cause to the trading account(s).
- j) During the promotion, if any of the following situations is encountered, the trading bonus will be automatically cancelled, the system will immediately stop triggering cashback and the promotion will end by default:
 - Any withdrawal / internal transfer from the participating trading account
 - Company detects any signs of abuse of the trading bonus program by client's trading account
 - Client voluntarily ends the promotion
 - Client upgrade to IB/Affiliate during the promotion
 - *If the above situations occur, the cashback generated on the day will also stop triggering immediately.
- k) If clients' trading account is closed or suspended, PU Prime may cancel at its discretion the "Trading Bonus" posted to their account, along with any profits made from the "Trading Bonus".
- I) PU Prime will not be liable for any costs, expenses or damages which may be suffered as a result of PU Prime re-setting or adjusting client's account as

100% Cash Rebate Terms and Conditions

contemplated by these Terms and Conditions, including but not limited to losses attributable to automatically Closed Out Open Positions.

D. General Terms

- 1. Promotion area: Except for Mainland China and/or as per the discretion of the Company.
- 2. Promotion participants: This Offer is eligible to existing and new Clients of PU Prime. (Clients under IB can participate. IB's own trading accounts cannot participate in the promotion. Clients under Affiliate can participate. The trading accounts opened by Affiliate's own link cannot participate in the promotion. Cent accounts cannot participate. PAMM and MAMM need to open additional account to participate.)
- 3. The "100% Cash Rebate" is available only for Standard Account, Islamic Standard Account.
- 4. If there are multiple trading accounts under the same client's name, only one eligible trading account can participate in this promotion.
- 5. Only a new deposit during the promotion can apply for the credit bonus. A new deposit does not include the funds transfer between the accounts that under the same name (internal transfer) and the fund transfer from commission account, Refer friends bonus, funds to make up the exchange difference, cash adjustments.
- 6. Internal transfers are not allowed for the trading account that have redeemed the "100% Cash Rebate".
- 7. The "100% Cash Rebate" applies to all clients who open real (meaning not demo) account with PU Prime in accordance with the rules set herein and granted bonuses may be used for trading purposes only.
- 8. Trading bonuses cannot be (i) transferred to any other person; (ii) transferred to another account held by the Eligible Clients; or (iii) exchanged for other financial services or benefits provided by PU Prime.
- 9. The PU Prime reserves the right, at its sole discretion:
 - i. to decline registration of any participant in the "100% Cash Rebate"; and

100% Cash Rebate Terms and Conditions

- ii. disqualify any participant in the "100% Cash Rebate" who tampers or breaches these terms and/or any of the "PU Prime Terms and Conditions" set forth on PU Prime's website.
- 10. PU Prime reserves the right, at its reasonable discretion, to discontinue the offering of this "100% Cash Rebate" to any of its clients, without having to explain the reasons. Such clients will be informed via email.
- 11. PU Prime reserves the right to alter, amend or terminate the "100% Cash Rebate" or any aspect of it at any time without having to compensate anyone for that. Prior notice of such changes will be given to clients. Please note that taking part in the "100% Cash Rebate" constitutes acceptance and agreement to abide by any such alterations, amendments and/or changes.
- 12. Any indication or suspicion, in the PU Prime's sole discretion, of any form of arbitrage (including but not limited to risk free profiting), abuse (including but not limited to participant's trading activity patterns that indicate that the participant solely aims to benefit financially from the Trading Bonus without being genuinely interested in trading in the markets and/or taking market risk), fraud, manipulation, cash-back arbitrage connected to a trading bonus or any other forms of deceitful or fraudulent activity, will nullify all previously trading bonuses of the Eligible Client's real trading accounts with PU Prime and/or any and all transactions carried and/or profits or losses garnered therein. In these circumstances, PU Prime reserves the right, at its sole discretion to close/suspend (either temporarily or permanently) all such Eligible Client's real trading account(s) with PU Prime, cancel all orders and annul all profits of such participant. In these circumstances, PU Prime shall not be liable for any consequences of the trading bonus cancelation, including, but not limited to, order(s) closure by Stop Out.
- 13. In the event that a trading account becomes Dormant all previously awarded trading bonus (es) will be immediately withdrawn from the respective Eligible Clients real account with the PU Prime.
- 14. Taking part in the "100% Cash Rebate" constitutes acceptance of these Terms & Conditions and of the PU Prime Terms and Conditions set forth on the PU Prime's website.
- 15. The "100% Cash Rebate" is available for a limited period of time only, as indicated in the rules of engagement of the specific promotion, and/or survey of which the "100% Cash Rebate" is mentioned to be a part of.



100% Cash Rebate Terms and Conditions

- 16. In the event of any suspicion of lock-up or hedging positions, PU Prime reserves the right to refuse the issuance of rewards, or reclaim the distributed rewards.
- 17. If these terms and conditions of the "100% Cash Rebate" are translated into a language other than English, the English version is superior in the case of an incompatible interpretation.
- 18. This offer cannot be used in conjunction with any other offer.

E. Risk Warning

1. Trading derivatives and forex carries a high level of risk to your capital and should only be traded with money you can afford to lose. Ensure you read the documents on our Legal Documents page and seek independent advice, to fully understand the risks, before deciding to trade. This promotion has been prepared without taking account of your objectives, financial situation or needs.